

Title (en)
Sheet feeder.

Title (de)
Bogenanleger.

Title (fr)
Margeur de feuilles.

Publication
EP 0443397 A1 19910828 (DE)

Application
EP 91101867 A 19910211

Priority
DE 4005144 A 19900217

Abstract (en)

A sheet feeder has a suction head (3) which is fitted with separating suckers (4), mounted on a reciprocating support (7), and at least one row of trailing suckers (5) which are mounted on a support (8) which reciprocates partially synchronously with further transport means and can preferably be swivelled for setting sheets obliquely, and which suckers can be subjected to a vacuum when a sheet is received from the separating suckers (4) and can be vented when the sheet is passed to further transport means. When the sheet is passed to the transport means (12), a rapid reduction in the vacuum prevailing at the trailing suckers (5, 6) is achieved in that the reciprocating trailing sucker support (8), constructed as a vacuum conducting section, is fitted with at least one venting opening (15 or 26) and a closing member (16) assigned thereto which can be raised from its seat by means of a control member (18 or 30, 31), attached to the suction head (3), within the range of synchronous movement of the trailing suckers (5) and further transport means (12). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Bogenanleger mit einem Saugkopf (3), der mit auf einem auf- und abbewegbaren Träger (7) aufgenommenen Trennsaugern (4) und wenigstens einer Reihe von auf einem teilweise im Gleichlauf mit weiterführenden Transportmitteln hin- und herbewegbaren, vorzugsweise zur Schrägbogenverstellung schwenkbaren Träger (8) aufgenommenen Schleppsaugern (5) versehen ist, die bei der Übernahme eines Bogens von den Trennsaugern (4) mit Vakuum beaufschlagbar und bei der Übergabe des Bogens an weiterführende Transportmittel belüftbar sind, wird bei der Bogenübergabe an die Transportmittel (12) dadurch ein rascher Abbau des an den Schleppsaugern (5, 6) anstehenden Vakuums erreicht, daß der hin- und herbewegbare, als Vakuumleitungsabschnitt ausgebildete Schleppsaugerträger (8) mit wenigstens einer Belüftungsöffnung (15 bzw. 26) und einem dieser zugeordneten Schließorgan (16) versehen ist, das innerhalb des Gleichlaufbereichs von Schleppsaugern (5) und weiterführenden Transportmitteln (12) mittels eines am Saugkopf (3) befestigten Steuerorgans (18 bzw. 30, 31) von seinem Sitz abhebbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7
B65H 3/08

IPC 8 full level
B65H 3/08 (2006.01); **B65H 5/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65H 3/0825 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 2163083 B2 19731018
- [A] DE 6923357 U 19700709 - HEIDELBERGER DRUCKMASCH AG [DE]
- [A] DE 2802475 A1 19790726 - WINDMOELLER & HOELSCHER

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0443397 A1 19910828; EP 0443397 B1 19931215; DE 4005144 A1 19910822; DE 4005144 C2 19940210; DE 59100702 D1 19940127;
JP H04213527 A 19920804; US 5076565 A 19911231

DOCDB simple family (application)
EP 91101867 A 19910211; DE 4005144 A 19900217; DE 59100702 T 19910211; JP 2335491 A 19910218; US 65421591 A 19910212